
16.11.2020 Uskedal Utvikling

uskedalen.no/no/nyhende/10608 1/1

Frådeling på Eik vert akseptert 05.02.2014

 

Ei frådeling på Eik skal opp i neste møte i Forvaltningskomiteen
og rådmannen er for at den skal aksepterast. Søkjar er Nils
Bjarne Eik som då vil få dispensasjon frå arealføremålet naust
og LNF i kommuneplanen. 

 
Rådmannen meiner at fordelane er
klårt større enn ulempene. Avgjevarbruket er 335 dekar og  det
skal frådelast 1200 kvadratmeter.

 
Den omsøkte parsellen skal
nyttast til fritidseigedom. Det er fritidshus der - med avkøyrsle
frå fylkesvegen.Resten av  gardsbruket ligg ovanfor vegen og klårt skild
frå strandeigedomen som ikkje er vesentleg i landbrukssamanheng
og ikkje vil føre til ulemper for bruket med omsyn til eventuell
drift.
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